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                       Protokoll fört vid Årsmöte måndag 12 februari 2024. 

                           Lokal: Harplinge Församlingsgård. 

                           Närvarande: drygt 100 medlemmar inklusive styrelsen.  

 

Innan mötet underhöll Tisdagskören under ledning av kantor Sven Engström.  

Därefter följde en tyst minut. 

 

§1. Mötet öppnades. 

Ordförande Inger Edling hälsade välkommen. 

 

§2. Val av mötesfunktionärer. 

Till mötesfunktionärer valdes Christer Henriksson som ordförande och Anders Kinch som sekreterare. 

 

§3. Val av justerare och rösträknare. 

Till justerare valdes Mats Röllike och Alf Andersson. 

 

§4. Fastställande av röstlängd. 

Bestämdes att röstlängden fastställs vid behov. 

 

§5. Fråga om kallelse skett i behörig ordning. 

Årsmötet beslöt att godkänna årsmötet som stadgeenligt utlyst. 

 

§6. Fastställande av dagordning. 

 Föreslagen dagordning godkändes efter sammanslagning av ärende 18 och 24. 

 

§7. Styrelsens årsberättelse. 

Föreningens ordförande Inger Edling redogjorde för årsberättelsen. Årsmötet godkände årsberättelsen. 

 

§8. Styrelsens förvaltningsberättelse. 

Kassör Jan Henriksson presenterade den ekonomiska rapporten. 

 

§9. Revisorernas berättelse. 

Revisor Inge Emanuelsson läste och kommenterade revisionsberättelsen. Han tackade för väl 

genomfört arbete och föreslog styrelsen ansvarsfrihet. Årsmötet godkände revisionsberättelsen som 

lades till handlingarna. 
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§10. Fastställande av resultat-och balansräkning. 

Kassör Jan Henriksson sammanfattade årets resultat-och balansräkning. Mötet godkände 

redovisningen av bokslutet och fastställde balansräkningen, där årets vinst, 13.830 kronor, 

överföres i ny räkning. 

 

§11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Årsmötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

§12. Behandling av verksamhetsplan inklusive budget.  

Inger Edling presenterade verksamhetsplanen och Jan Henriksson presenterade budgeten.  

Verksamhetsplanen och budgeten godkändes av årsmötet. 

 

§13. Fastställande av medlemsavgifter 2025  

Medlemsavgiften är för 2024 oförändrat 250 kr. Redan nu föreslås att avgiften för 2025 blir  

280 kronor. Höjningen på 30 kronor går oavkortat till Riksförbundet. Medlemsavgiften för 2025 

beslutas till 280 kronor. (Till Föreningen kvarnen = 70 kr, till distriktet Halland = 20 kr. och till 

riksförbundet = 190 kr.) 

 

§14. Fastställande av arvoden till styrelsen.  

Valberedningen genom Kenneth Persson föreslog oförändrade ersättningar. Styrelsen får även för 

verksamhetsåret 2024, 10,000 kronor att fördelas internt, samt reseersättning som följer det statliga 

reglementet. Beslut om kostnadsersättning delegeras till styrelsen. Mötet beslutade enligt förslaget. 

 

§15. Behandling av inkomna motioner.  

Inga motioner hade kommit in  

 

§16. Fastställande av antal styrelseledamöter. 

Valberedningen förslår oförändrat 7 ledamöter, vilket också beslutades 

 

§17. Val av ordförande 

valberedningen lämnade inte något förslag till ordförande. Då det inte heller från övriga 

mötesdeltagare lämnades något förslag beslöts att lämna ordförandeposten vakant och att styrelsen får 

i uppdrag att inom sig fördela ordförandes arbetsuppgifter. 

 

§18. Val av övriga styrelseledamöter. 

Valberedningen föreslår: 

- Omval av Håkan Söderberg och Anita Andersson på två år 

- Nyval av Inge Emanuelsson på två år. 

- Nyval av Konrad Bengtsson, Boel Henriksson och Gun Agneslätt på ett år. Årsmötet beslutade enligt 

valberedningens förslag. 
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 §19. Val av firmatecknare 

Beslutades att man inom styrelsen utser två ledamöter som var för sig tecknar firman 

 

§20. Val av revisorer och ersättare. 

Valberedningen föreslår: 

- Omval av Tore Jeppsson på två år. 

- Nyval av Eva Danielsson på ett år. 

- Som ersättare på ett år föreslås Alf Andersson och Christer Henriksson, bägge på ett år. 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

 

§21. Val av ombud och ersättare till stämma. 
Valberedningen föreslår att hela styrelsen deltar på stämman, samt att Margareta Hultén och  

Barbro Eriksson får vara ersättare. Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

§22. Nomineringar av två ledamöter till samrådsgruppen. 

Årsmötet beslutade att detta får hanteras inom styrelsen. 

 

§23. Fastställande av antalet ledamöter i valberedningen. 

Mötet beslutade om fem ledamöter i valberedningen. 

 

§24. Val av ledamöter till valberedningen. 

Årsmötet valde följande personer till att utgöra valberedning. Christina Pedersén, Mats Röllike,  

Peter Kristiansson, Maj-Lis Wilhemsson och Kenneth Pehrsson. Kenneth som Sammankallande. 

 

§25. Behandling av övriga frågor som anmälts inför fastställandet av dagordningen. 

a.  

Margaretha Hultén hade begärt att få säga några ord.  

Margaretha tackade styrelsen och alla andra frivilliga krafter i föreningen för väl genomfört arbete 

under året samt uppmanade medlemmarna i föreningen att inte bara ta emot utan även att delta aktivt i 

föreningsarbetet. Det är nödvändigt med engagerade medlemmar som kan åta sig olika uppdrag.  

b. 

Jan Henriksson informerade om de förmåner som medlemmarna i SPF-Kvarnen har hos 

Länsförsäkringar. 

 

§26. Håkan Söderberg avtackade Ordförande Inger Edling, samt övriga ledamöter som slutat i 

styrelsen, Jan Henriksson, Yvonne Werneman och Jan Gunnarsson. Vidare avtackades övriga som 

varit aktiva på olika sätt i föreningens arbete, valberedningen, revisorerna m. fl. 

 

§27. Mötesordförande tackade för förtroendet och avslutade årsmötet. 
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Christer Henriksson, Ordförande                                    Anders Kinch, Sekreterare 

 

 

Mats Röllike, Justerare                                                   Alf Andersson, Justerare 


